
Statutární město Brno 

Městská část Brno – Líšeň 

Určeno pro jednání Rady MČ Brno – Líšeň 

Zápis z jednání Komise bezpečnosti RMČ č.9/2024, ze dne 4.11.2024, konané pro ÚMČ Brno-Líšeň. 

Forma uspořádání Komise: 

Přítomni: Matěj Chmela, Ing. Bohumír Myslín, Pavel Mokrý, Jarmil Vlach, Mgr. Petr Nečesánek, 

Lubomír Polnický, Miloslav Čada, MgA. Eva Holzová 

Hosté: npor. Mgr. Patrik Vyparina (PČR), Mgr. Bc. Janek (MP) 

Nepřítomni: Mgr. Oleg Beznosík 

 

Body jednání Komise bezpečnosti 

1. Zahájení Komise bezpečnosti (dále jen BK) 

Předseda BK Matěj Chmela zahájil jednání v 17:00 přivítáním členů a představení hostů. Přítomno 7 

členů BK a MgA. Eva Holzová se připojila vzdáleně on-line. BK je tedy usnášeníschopná. 

 

2. Schválení programu 

Dle návrhu předsedy BK byl schválen program jednání. 

Komise souhlasí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

3. Volba ověřovatele zápisu a zapisovatele 

Ověřovatel zápisu pan Pavel Mokrý. 

Komise souhlasí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Zapisovatel předseda BK Matěj Chmela. 

Komise souhlasí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

4. Schválení znění zápisu z jednání BK č.8 /2024 

Předseda BK vznesl dotaz na členy BK, zda se všichni seznámili se zápisem, který obdrželi členové BK 

na email – bez výhrad.  

Komise souhlasí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

 

 



5. Informace zástupců PČR a MP 

Předseda BK obdržel srovnávací statistiku za měsíc říjen 2024 od zástupce MP. Člen BK Pavel Mokrý, 

který je předsedou Komise dopravy (DK) čerpá ze statistiky informace pro potřeby DK. Mgr. Vyparina 

zástupce PČR přislíbil zaslat říjnovou statistiku na mail předsedovi BK (splněno). Pokračoval 

informováním členů BK o stabilizaci nápadu trestné činnosti a klesající tendenci v rámci celého města 

Brna. Proběhne poslední domácí fotbalové utkání v sobotu 9.11.2024 s Viktoria Žižkov. Budou 

přítomna PČR i MP.  

Komise bere na vědomí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

 

6. Diskuze a různé                                                                                                                                                                                   

Pánové Čada, Chmela, Mokrý společně upozornili, na prodloužení uzavírky komunikace mezi Líšní a 

Podolím z důvodu bezpečnosti. Na základě žádosti správce komunikace Brněnských komunikací vydal 

silniční správní úřad městské části Brno-Líšeň prodloužení uzavírky do 15.11.2024. Starosta Podolí 

požádal ÚMČ Brno-Líšeň o schůzku k vyřešení otevření a bezpečnosti provozu na komunikaci vedoucí 

z Podolí do Líšně. 

Pan Polnický znovu upozornil na skutečnost, že chybí štítky oznámení pořizování kamerového 

záznamu nutného v rámci GDPR v domech po rekonstrukci na ulici Molákova 1,3,5. Předseda BK 

předá podnět panu místostarostovi Skotalovi k řešení na Odbor správy budov.   

Pan Čada se dotázal, kdy bude osazena otočná bezpečnostní kamera na náměstí Karla IV. Odpověděl 

Mgr. Janek (MP) - na náměstí Karla IV. dosud není. Jsou instalovány 3 ks bezpečnostních kamer 

v parku Rokle sídliště Líšeň. Předseda BK doplnil informaci, že kamera otočná o 360 stupňů podle 

posledních oficiálních zdrojů má být osazena v průběhu listopadu 2024. 

Ing. Myslín místopředseda BK dal podnět panu Mokrému předseda DK – ulice Jedovnická kompletně 

ucpaná silnice kolem sídliště od ulice Horníkova po křižovatku Jedovnická x Novolíšeňská x 

Věstonická. K tématu proběhla debata členů BK a zástupců PČR a MP. Závěr debaty je ten, že vícero 

uzavírek spolu s nově otevřenou estakádou Provazníkova přesunulo hustotu provozu na vozovky MČ 

Brno-Líšeň a sousední MČ Brno-Vinohrady. BK očekává postupné rozvolnění kolon aut koncem 

jednotlivých uzavírek v horizontu měsíce listopadu. 

Komise bere na vědomí: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

          

Kontakt pro podněty občanů: komise.bezpecnostni@brno-lisen.cz 

V čase cca 17:35 hodin ukončil předseda Komise bezpečnosti RMČ říjnovou schůzi s tím, 

že se další jednání uskuteční v pondělí 2. prosince 2024 od 17:00 hodin. 

 

Zapsal předseda BK Matěj Chmela 

Ověřil člen BK Pavel Mokrý                                                                                      
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